
Protokół Nr XLII/2010 
z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 29 kwietnia 2010r. 
 
 
 

XLII sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1300 Przewodniczący Rady 
Mariusz Pieńkowski. Powitał wszystkich radnych, pozostałych zebranych oraz zaproszonych 
gości, a następnie stwierdził, że obrady w dniu dzisiejszym i podejmowane uchwały będą 
prawomocne, gdyż na ogólną liczbę 19 radnych obecnych jest 17 Następnie Przewodniczący 
Rady  przedstawił zebranym proponowany porządek obrad w dniu dzisiejszym. 

Do proponowanego porządku radni nie wnieśli uwag jednogłośnie go zatwierdzając. 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Radni zatwierdzili następujący porządek obrad sesji: 

 
 

1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
 a/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
 b/zatwierdzenie porządku obrad, 
 c/zatwierdzenie protokołu z XLI sesji.  
2.Interpelacje i zapytania radnych. 
3.Podjęcie uchwał w sprawach: 
 a)rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Kluczborskiego oraz 
 udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tego tytułu za 2009 r., 
 b)zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2010  
 Nr XXXIX/228/2009 Rady Powiatu w Kluczborku, 
 c)zaopiniowania wniosku Starosty Kluczborskiego o dofinansowanie kosztów 
 utworzenia Centrum Aktywizacji Zawodowej ze środków Funduszu Pracy, 
 d)wyrażenia opinii o zbyciu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
 Kluczborskiego, 
 e)uchwalenia Statutu Powiatu Kluczborskiego, 
 f)zmiany uchwały Nr XXVIII/163/2008 z dnia 19.12.2008 r. w sprawie nadania   
 Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Kluczborku, 
 g)stanowiska Rady Powiatu w Kluczborku popierającego ,,Rezolucję Sejmiku     
 Województwa Opolskiego w sprawie poparcia działań zmierzających do utrzymania 
 Izby Celnej w Opolu”,  
 h)założenia Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego Specjalnego,   
 i)przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
  w Kluczborku za 2009 r.(ze względu na obszerność materiału sprawozdanie  
  sporządzono na płycie CD, forma papierowa dostępna jest w Biurze Rady). 
4.Przyjęcie sprawozdania z realizacji Uchwały Nr XXVIII/167/2008 Rady Powiatu  

w Kluczborku z dnia 19 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia rocznego programu  
współpracy powiatu kluczborskiego z organizacjami pozarządowymi za 2009 rok, 

5.Przyjęcie sprawozdania Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego  
   w Kluczborku ze stanu bezpieczeństwa sanitarnego powiatu kluczborskiego za  
   2009 rok. 
6.Przyjęcie sprawozdania Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
   w Kluczborku ze stanu bezpieczeństwa powiatu kluczborskiego w zakresie ochrony  
   przeciwpożarowej za rok 2009 rok.  
7.Przyjęcie sprawozdania z działalności Komendy Powiatowej Policji w Kluczborku oraz  

 



   sytuacji kryminalno-porządkowej i stanu zagrożeń na terenie powiatu kluczborskiego  
za 2009 rok, 
8.Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Kluczborku z realizacji działań na rzecz   
    aktywizacji zawodowej bezrobotnych w 2009 roku. 
9.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 
10.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku.  
11. Wolne wnioski i zapytania.  
12. Zamknięcie obrad.  

 
Następnie przystąpiono do zatwierdzenia protokołu z XLI sesji Rady Powiatu, która 

odbyła się w dniu 25 marca 2010 r. W/w protokół został zatwierdzony jednogłośnie. 
 
 

Do punktu 2 porządku obrad 
 

Radna Irena Kielar zapytała o pismo Prezesa Stowarzyszenia „Hospicjum Ziemi 
kluczborskiej Św. Ojca Pio” w Byczynie z dnia 26.03.2010 r. w sprawie dofinansowania 
remontu i adaptacji budynku w Smardach Górnych, w którym Stowarzyszenie chce utworzyć 
hospicjum stacjonarne dla nieuleczalnie chorych pacjentów. W/w pismo otrzymali wszyscy 
Radni. Radna Irena Kielar zapytała, czy jest jakaś możliwość pomocy finansowej dla 
Stowarzyszenia oraz czy Stowarzyszenie złożyło już swoją ofertę w konkursie dla organizacji 
pozarządowych. Następnie głos zabrał radny Maciej Tomaszczyk, który zapytał Dyrektora 
zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku pana Kazimierza Sztajglika o odkrzaczanie  
i koszenie rowów przy drogach powiatowych. Kolejno radny Leszek Krzyżanowski zapytał 
pana Starostę o projekt uchwały dotyczącej zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa,  
w szczególności o utworzenie nowego miejsca pracy, stanowiska Rzecznika Prasowego. 
Radny Leszek Krzyżanowski zapytał, czy zgodne z prawem jest ogłoszenie w Biuletynie 
Informacji Publicznej konkursu na w/w stanowisko pracy, w przypadku, gdy nie jest jeszcze 
podjęta uchwała w sprawie zmiany w Regulaminie Organizacyjnym. Konkurs został 
ogłoszony w dniu 16 kwietnia, natomiast sesja na której głosowana będzie uchwała w sprawie 
zmiany w Regulaminie jest 29 kwietnia. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych 
zostaną  udzielone w punkcie 9. Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego 
punktu obrad.  

 
 

 
Do punktu 3 a porządku obrad 

 
Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania 
budżetu Powiatu Kluczborskiego oraz udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tego 
tytułu za 2009 r. Przewodniczący Rady poprosił panią Skarbnik o odczytanie opinii  
dotyczącej sprawozdania Zarządu z wykonania budżetu za 2009 rok z Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu uchwałą  
Nr 28/2010 z dnia 9 kwietnia 2010 r. pozytywnie zaopiniował przedłożone przez Zarząd 
Powiatu w Kluczborku sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Kluczborskiego za 2009 
rok. W/w opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Następnie Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek wraz z uzasadnieniem skierowany do Rady Powiatu 
o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu za 2009 rok. Kolejno Pani Skarbnik odczytała 
opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą w/w wniosku Komisji Rewizyjnej. Skład 
Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu uchwałą Nr 210/2010 z dnia  

 



22 kwietnia 2010 r. pozytywnie zaopiniował wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  
w Kluczborku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Kluczborskiego z wykonania 
budżetu za 2009 rok. W/w opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Następnie 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad projektem uchwały w sprawie 
rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Kluczborskiego za 2009 rok oraz 
udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tego tytułu. W głosowaniu wzięło udział  
17 radnych, 14 głosowało za, 3 wstrzymało się od głosu, nie stwierdzono głosów przeciw. 
Rada Powiatu w Kluczborku udzieliła absolutorium Zarządowi Powiatu. Przewodniczący 
Rady podziękował Zarządowi Powiatu oraz pogratulował absolutorium. Głos zabrał Starosta 
Kluczborski, który podziękował Radzie za udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu.  

 
 

Do punktu 3 b porządku obrad 
 
 
Radni zapoznali się z kolejnym projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Kluczborskiego na rok 2010 Nr XXXIX/228/2009 Rady Powiatu w Kluczborku.  
Głos zabrał Starosta Kluczborski, który wystąpił z wnioskiem autopoprawki do w/w projektu 
uchwały. Starosta powiedział, że zmiana wiąże się z dopiero co otrzymanym pismem 
Wojewody Opolskiego w sprawie otrzymania dotacji celowej dla powiatu kluczborskiego.  
W związku z tym następuje zwiększenie środków w budżecie na kwotę 33.574,- zł, jest to 
dotacja udzielona w dziale 853 pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej  rozdział 
853/34 pomoc dla repatriantów § 211, czyli dotacje celowe z budżetu na zadania  
z zakresu administracji rządowej. Starosta wystąpił z wnioskiem, aby przyjąć autopoprawkę 
do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie dotyczącą w/w dotacji na tej sesji, gdyż  
w przeciwnym wypadku na te pieniądze repatrianci będą musieli poczekać do następnej sesji. 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad wnioskiem Starosty. W głosowaniu 
wzięło udział 17 radnych, wszyscy radni głosowali za przyjęciem autopoprawki. Kolejno 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2010 Nr XXXIX/228/2009 Rady 
Powiatu w Kluczborku. W wyniku głosowania radni 17 głosami za, przy braku głosów 
przeciw i wstrzymujących się podjęli uchwałę Nr XLII/245/2010 w sprawie zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2010 Nr XXXIX/228/2009 Rady Powiatu  
w Kluczborku.   

 
 

Do punktu 3 c porządku obrad 
 

Kolejno radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Starosty 
Kluczborskiego o dofinansowanie kosztów  utworzenia Centrum Aktywizacji Zawodowej  
ze środków Funduszu Pracy. W dniu 1 lutego 2009 roku weszła w życie zmiana do ustawy  
o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy nakładająca na powiatowe urzędy pracy 
obowiązek wyodrębnienia centrów aktywizacji zawodowej , które są wyspecjalizowanymi 
komórkami organizacyjnymi, realizującymi zadania z zakresu usług rynku pracy oraz 
instrumentów rynku pracy. Powiatowy Urząd Pracy w Kluczborku z dniem 1 stycznia 2010 r. 
wyodrębnił w ramach własnej struktury organizacyjnej Centrum Aktywizacji Zawodowej. 
Urząd, w celu polepszenia jakości świadczonych usług, zwiększenia zadowolenia zarówno 
bezrobotnych, jak i pracodawców z jego działalności, planuje wykonanie prac remontowo – 
budowlanych na obszarze funkcjonowania Centrum oraz polepszenie wyposażenia 
pomieszczeń, w których będzie prowadzona działalność Centrum. Tworzenie CAZ 

 



finansowane jest przez Starostę ze środków własnych samorządu, jednakże w przepisach 
przejściowych nowelizacji ustawy o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy 
wprowadzono zapis umożliwiający okresowe dofinansowanie z rezerwy Ministra 
przedsięwzięć związanych z tworzeniem CAZ. Mogą być one dofinansowane na wniosek 
Starosty , zaopiniowany przez Radę Powiatu – do wysokości 80 % kosztów ich utworzenia. 
Powiatowy Urząd Pracy w Kluczborku przygotował wniosek o dofinansowanie kosztów 
utworzenia CAZ na łączną kwotę 155.499 zł. Istnieje możliwość uzyskania dofinansowania 
z rezerwy Funduszu Pracy w kwocie 124.399 zł. Koszt wkładu własnego wyniesie  
31.100,- zł., wkład został zabezpieczony w budżecie Powiatu Kluczborskiego. 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 17 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem w/w projektu uchwały, nie 
stwierdzono głosów przeciw.  Radni podjęli Uchwałę Nr XLII/246/2010 w sprawie 
zaopiniowania wniosku Starosty Kluczborskiego o dofinansowanie kosztów utworzenia 
Centrum Aktywizacji Zawodowej ze środków Funduszu Pracy. 
 
 

Do punktu 3 d porządku obrad 
 
 

Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia opinii o zbyciu nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Kluczborskiego. Przedmiotem projektu uchwały jest 
nieruchomość zabudowana budynkiem szkolnym o powierzchni użytkowej 1575 m 2 

wpisanym do ewidencji zabytków w gminie Byczyna pod nr 319 i budynkiem garażowym  
o powierzchni użytkowej 54 m 2 na działce oznaczonej nr 581/94 o powierzchni 0,7312 ha, 
stanowi własność Powiatu Kluczborskiego. Obecnie użytkowana jest przez Zespól Szkół 
Licealno - Zawodowych w Polanowicach dla którego organem  prowadzącym jest Gmina 
Byczyna. W związku z planowanym przeniesieniem szkoły do budynków położonych na 
działce nr 581/92 zbytej w styczniu 2010 roku na rzecz gminy Byczyna, przedmiotowy 
budynek będzie pustostanem oraz straci swoją funkcję. Wobec powyższego celowe jest 
zbycie przedmiotowej nieruchomości w formie przetargu nieograniczonego w celu 
zwiększenia dochodów budżetu Powiatu Kluczborskiego. Przewodniczący Rady przystąpił  
do głosowania nad w/w projektem uchwały. W obecności 17 radnych, 17 głosami za, przy 
braku głosów wstrzymujących się oraz przeciw, Rada Powiatu podjęła uchwałę  
Nr XLII/247/2010 w sprawie wyrażenia opinii o zbyciu nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Kluczborskiego. 

 
 

Do punktu 3 e porządku obrad 
 
 
Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 
Kluczborskiego. Obowiązujący Statut Powiatu Kluczborskiego funkcjonuje od 1 stycznia 
1999r. Do chwili obecnej podjęto 5 uchwał wprowadzających zmiany w Statucie. Obecny 
projekt jest tekstem jednolitym, z wprowadzonymi 5 zmianami. Niniejszy projekt nie zmienia 
już sprawdzonych zasad funkcjonowania i pracy organów powiatu tj. Rady Powiatu i Zarządu 
Powiatu, wprowadza jedynie nowe zapisy m.in. przyjęcie w struktury powiatu Powiatowej 
Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej, czy nowego sposobu wyboru Przewodniczących 
poszczególnych Komisji Rady. Przewodniczący przystąpił do glosowania nad w/w projektem 
uchwały. W obecności 17 radnych, 15 głosami za, 1 głosie wstrzymującym się oraz 1 głosie 

 



przeciw, Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLII/248/2010 w sprawie uchwalenia Statutu 
Powiatu Kluczborskiego.  

 
 

Do punktu 3 f porządku obrad 
 

Kolejno Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały  
Nr XXVIII/163/2008 z dnia 19.12.2008 r. w sprawie nadania Regulaminu Organizacyjnego 
Starostwa Powiatowego w Kluczborku. Głos zabrał Starosta Kluczborski, który w tym 
punkcie udzielił odpowiedzi na zapytanie radnego Leszka Krzyżanowskiego, dotyczące 
zatrudnienia Rzecznika Prasowego w Starostwie Powiatowym i , co się z tym wiąże, zmianą  
w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa. Starosta powiedział, że w Biuletynie Informacji 
Publicznej zostało zamieszczone ogłoszenie o naborze w dniu 16 kwietnia, ale rozstrzygnięcie 
konkursu nastąpi na początku maja. W przypadku, gdy dzisiejsza uchwała nie uzyska 
większości i zmiana do Regulaminu Organizacyjnego nie zostanie wprowadzona 
postępowanie konkursowe zostanie unieważnione, gdyż stanie się bezprzedmiotowe. 
Następnie Starosta powiedział, że żadne przepisy prawa nie zostały naruszone w tej kwestii, 
gdyż rozstrzygnięcie nastąpi dopiero na początku maja, wówczas zmiana w Regulaminie 
Organizacyjnym już będzie. Gdyby konkurs został rozstrzygnięty i kandydat wyłoniony 
zanim zostanie podjęta uchwała o zmianie w Regulaminie Organizacyjnym, to wówczas 
byłoby to działanie niezgodne z prawem. Głos zabrał radny Leszek Krzyżanowski, który 
powiedział, że ogłoszenie dotyczy wolnego stanowiska pracy, którego w danym momencie  
de facto nie ma. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowanie nad w/w projektem uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych, 10 głosowało za przyjęciem uchwały, 4 wstrzymało 
się od głosu, 3 było przeciw. Radni podjęli Uchwałę Nr XLII/249/2010 w sprawie zmiany 
Regulaminu Organizacyjnego starostwa Powiatowego w Kluczborku.  

 
Do punktu 3 g porządku obrad 

 
 

Radny Leszek Krzyżanowski zapytał o sens podejmowania uchwały w sprawie stanowiska 
Rady Powiatu w Kluczborku popierającego ,,Rezolucję Sejmiku    Województwa Opolskiego 
w sprawie poparcia działań zmierzających do utrzymania Izby Celnej w Opolu”, gdyż według 
najnowszych informacji jest jasne, że Izba Cela w Opolu nie zostanie utrzymana. Głos zabrał 
Starosta, który powiedział, że Sejmik Województwa Opolskiego prosił wszystkie samorządy 
powiatowe o wsparcie w tej sprawie, i należy takiego wsparcia udzielić i takie stanowisko 
przyjąć. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem stanowiska Rady 
Powiatu w sprawie poparcia „Rezolucji Sejmiku Województwa Opolskiego w sprawie 
poparcia działań zmierzających do utrzymania Izby Celnej w Opolu”. Radni 17 głosami za, 
przy braku głosów wstrzymujących się i głosów przeciw, przyjęli w/w stanowisko.  

 
 

Do punktu 3 h porządku obrad 
 

 
Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie założenia Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego Specjalnego. W dniu 27 stycznia 2010 r. do Starostwa Powiatowego 
w Kluczborku wpłynął wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego 
w Kluczborku (pismo nr SOSW-KM-4331-7/2010) z prośbą o utworzenie Uzupełniającego 
Liceum Ogólnokształcącego Specjalnego. Liceum będzie prowadzone w systemie dwuletnim 

 



dziennym, na podbudowie zasadniczej szkoły zawodowej, w tym szkoły specjalnej. W roku 
szkolnym planowane jest utworzenie 1 oddziału z rozszerzonym programem nauczania języka 
polskiego i języka obcego o liczebności od 10 do 16 uczniów. Ukończenie Liceum umożliwi 
absolwentom zasadniczej szkoły zawodowej uzyskanie średniego wykształcenia oraz 
przystąpienia do egzaminu maturalnego na warunkach ogólnych. Uczniowie będą mieli 
możliwość zdobycia dodatkowej wiedzy, a ukończenie szkoły podniesie prestiż społeczny 
ucznia niepełnosprawnego intelektualnie. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad 
w/w projektem uchwały.  Uchwała Nr XLII/250/2010 w sprawie założenia Uzupełniającego 
Liceum Ogólnokształcącego Specjalnego została podjęta jednogłośnie, 17 głosami za, przy 
braku głosów wstrzymujących się i głosów przeciw.  
 

 
Do punktu 3 i porządku obrad 

 
 

Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 
Powiatowego centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku za 2009 rok. Sprawozdanie obejmuje 
roczną działalność PCPR oraz Warsztatu Terapii Zajęciowej w Kluczborku. Przewodniczący 
Rady przystąpił  do głosowania  nad w/w projektem uchwały. Uchwała Nr XLII/251/2010  
została podjęta jednogłośnie.   

 
 

Do punktu 4 porządku obrad 
 

Radni w głosowaniu 15 głosami za, 2 wstrzymujących się, braku głosów przeciw, zatwierdzili 
sprawozdanie z realizacji Uchwały Nr XXVIII/167/2008 Rady Powiatu  
w Kluczborku z dnia 19 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia rocznego programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2009 rok.  
 
 

Do punktu 5 porządku obrad 
 

Radni jednogłośnie przyjęli sprawozdanie Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 
w Kluczborku ze stanu bezpieczeństwa sanitarnego powiatu kluczborskiego  
za 2009 rok. 
 
 

Do punktu 6 porządku obrad 
 

Radni jednogłośnie przyjęli sprawozdanie z Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Kluczborku ze stanu bezpieczeństwa powiatu kluczborskiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za rok 2009 rok.  
 
 

Do punktu 7 porządku obrad 
 

Kolejno Radni zapoznali się ze sprawozdaniem działalności Komendy Powiatowej Policji 
w Kluczborku oraz sytuacji kryminalno-porządkowej i stanu zagrożeń na terenie powiatu 
kluczborskiego za 2009 rok. Radna Irena Kielar zapytała o wykrywalność przestępstw 
popełnianych na terenie powiatu kluczborskiego na tle województwa opolskiego  

 



oraz  o wykrywalność przypadków jeśli chodzi o narkotyki. Odpowiedzi udzielił Komendant 
Powiatowy Policji Jacek Tomczak, że jeśli chodzi o wykrywalność przestępstw to obecnie 
jest ona na poziomie około 80,5 %, co w porównaniu do roku 2008 jest większe o 12 %.  
Na 10 przestępstw wykrywane jest 7. W pierwszym kwartale 2009 roku odbyło się wiele 
szkoleń dla policjantów i to teraz przynosi efekty. Jeżeli chodzi o wykrywalność narkotyków 
to obecnie prowadzone są różne szkolenia, które maja na celu wyspecjalizowanie policjantów 
do lepszej wykrywalności przestępstw związanych z handlem narkotykami. Kluczbork nie 
jest w tym problemie odosobniony, gdyż zjawisko to występuje w większości miast. Radny 
Leszek Krzyżanowski zapytał o sklep z dopalaczami, w którym legalnie można kupić wiele 
szkodliwych dla zdrowia substancji. Komendant Powiatowy Policji odpowiedział, że punkt 
ten jest na bieżąco monitorowany przez policję, jednak nie ma tutaj łamania prawa. 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad sprawozdaniem z działalności Komendy 
powiatowej Policji w Kluczborku. Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła w/w sprawozdanie. 
 

Do punktu 8 porządku obrad 
 

Radni zapoznali się z  informacją z Powiatowego Urzędu Pracy z realizacji działań na rzecz 
aktywizacji zawodowej bezrobotnych w 2009 roku.  
 

Do punktu 9 porządku obrad 
 
Starosta w odpowiedzi na zapytanie radnej Ireny Kielar dotyczące odpowiedzi na pismo 
Hospicjum Św. Ojca Pio dot. prośby o dofinansowanie remontu i adaptacji budynku  
w Smardach Górnych, w którym Stowarzyszenie chce utworzyć hospicjum stacjonarne dla 
nieuleczalnie chorych pacjentów. Hospicjum Św. Ojca Pio, powiedział, że Zarząd wystosował 
już pismo z odpowiedzią . Dotacje z budżetu powiatu mogą być udzielana jedynie w ramach 
wsparcia działalności merytorycznej, natomiast jeżeli chodzi o wsparcie działalności 
inwestycyjnej, a o taką zabiega Prezes Stowarzyszenia „Hospicjum Ziemi Kluczborskiej  
Św. Ojca Pio” w Byczynie, nie ma takiej możliwości. Jeżeli chodzi o konkurs ogłoszony dla 
organizacji pozarządowych to Hospicjum Św. Ojca Pio otrzymało środki o jakie 
wnioskowało, ale to były pieniądze przeznaczone na działalność aktualną Hospicjum, 
natomiast nie na inwestycję dotycząca remontu obiektu.  Starosta powiedział, że sprawa nie 
jest zamknięta. Przewodniczący Rady powiedział, że odpowiedź na zapytanie radnego 
Macieja Tomaszczyka zostanie przekazana telefonicznie lub pisemnie.   
 

Do punktu 10 porządku obrad 
 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres 
od 16 marca 2010 r. do 12 kwietnia 2010 r. Następnie Przewodniczący przystąpił  
do głosowania nad w/w sprawozdaniem. W obecności 16 radnych, za przyjęciem 
sprawozdania głosowało 14 radnych, 2 wstrzymało się od głosu, nie było głosów przeciw.  

 
 

Do punktu 11 porządku obrad 
 

Głos zabrał Starosta który zaprosił wszystkich radnych o uczestnictwo w uroczystościach 
związanych z obchodami 3 maja oraz 8 maja. Ponadto Starosta powiedział, że nieaktualne jest 
zaproszenie n a 14 maja, na kiedy planowany była uroczystość nadania sztandaru jednostce 
wojskowej w Szumiradzie, uroczystość się nie odbędzie, gdyż Marszałek Sejmu pełniący 
obowiązki Prezydenta RP nie podpisze aktu nadania, gdyż wykonuje jedynie zadania 

 



związane z bezpieczeństwem kraju. Przygotowania do tej uroczystości były bardzo 
zaawansowane, ale odbędą się one w terminie późniejszym. Starosta poinformował,  
że w Zespole Szkół Ponadgimnazjanych Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kluczborku 
powstanie klasa patronacka Peugeot Polska. Uczniowie tej klasy będą szkoleni przez 
specjalistów francuskiego koncernu. Praktyki będą odbywać się u dilerów Peugeota, a na 
zakończenie nauki otrzymają certyfikaty technika dyplomowanego. Każdy uczeń zdobędzie 
tez prawo jazdy w ramach zajęć w szkole. Ponadto koncern Peugeot Polska przekaże szkole 
samochód szkoleniowy peugeot 407.  
Następnie głos zabrał Burmistrz Wołczyna, który pogratulował Staroście Kluczborskiemu 
oraz całemu Zarządowi otrzymania absolutorium. Burmistrz Wołczyna wyraził również 
podziękowanie dla Radnych za włożoną pracę w rozwój powiatu kluczborskiego oraz 
podziękował wszystkim kierownikom jednostek organizacyjnych powiatu.  
 
 

Do punktu 12 porządku obrad 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamknął o godzinie 1445 sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  
Na tym protokół zakończono. 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
            Przewodniczący Rady  
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